

宇航员唤醒灯 说明书

编辑时间：20230624

中文-正面 →

**宇航员唤醒灯
ASTRONAUT WAKE UP LIGHT**

产品参数

- 产品型号: S9
- 产品材质: ABS、PC
- 产品功率: 3W
- 产品输入: DC 5V/2A
- 供电方式: Type-c 插电
- FM频率: 88-108MHz
- 灯光亮度: 远近光可调 (8级)
- 产品净重/毛重: 360g/470g
- 输入接口: Type-c
- 闹钟数量: 双闹钟
- 音乐模式: 手机连接设备、U盘播放
- 灯光模式: 白光、暖白、黄色、红色、绿色、蓝色、紫色；跑马、随音乐律动 (遥控可切换)
- 产品尺寸: 约121x120x136mm

产品功能

- USB插电使用
- 护眼暖白灯、七彩氛围灯、多种灯光模式开启
- 双闹钟定时
- 音乐功能，支持U盘音乐播放
- 灯光助眠歌曲、内置6种助眠音乐
- 温度功能 (根据国内外不同环境自动切换°C/F)
- LED高清显示屏，屏幕显示时间、星期、温度、功能图标
- FM收音功能 (88-108MHz)
- 无极旋钮控制 (短按暂停/长按取消、音量、时间、日期、电台频道)

时间设置

1.依次短按①可分别进入年、月、日、小时、分钟等界面设置。
首先，短按①进入“年”设置，通过旋转④来调节；再短按②进入“月”设置，通过旋转④来调节；接下来使用同样的步骤来完成日、小时、分钟设置；长按③完成设置/退出设置。（注意：当你在设置某个时间段时，超过5秒无任何操作，前面完成的设置会自动取消，并且跳回设置前的界面。再次短按①会自动回到“年”设置，再依次进行月、日、小时、分钟设置即可）

包装清单

- 1 X 唤醒灯 (不含电池)
- 1 X USB充电线
- 1 X 说明书
- 1 X 遥控器 (不含电池)
- 1 X 台格证

产品界面/功能说明

遥控功能键

助眠模式设置

- 短按②可循环播放白噪音，长按②可单曲循环播放，6首助眠白噪音可供选择；
- 暂停/退出睡眠模式：短按③暂停，长按③退出；
- 在助眠模式下，短按④或遥控器④切换音乐；旋转⑤或遥控器按④/-④调节音量大小；

闹钟设置

闹钟1：依次短按①可进入时、分、闹钟音乐 (S-01~S-03)、闹钟音量 (U-1~U-5) 等界面设置。
首先，短按①进入“时”设置，通过旋转④调节；再短按②进入“分”设置，通过旋转④调节；接下来使用同样的步骤可完成闹钟音乐选择及闹钟音量大小设置，长按③完成设置/退出设置。（注意：当你在进行某一个界面设置时，超过5秒无任何操作，前面完成的设置会自动取消。再次短按①会自动回到“时”设置，再依次进行分、闹钟音乐选择、闹钟音量大小设置即可）

闹钟2：参照闹钟1操作即可

闹钟状态：当铃声响起时，灯光同时亮起来，音量会越来越大，1分钟后铃声停止。（每次间隔5分钟）

贪睡模式：当铃声响起时，短按②，可进入贪睡模式，铃声停止，灯光长亮，屏幕②亮起闪烁；10分钟后再次响起，重复操作可再次进入贪睡模式；

关闭/退出闹钟：长按③可关闭当次闹钟或遥控关闭，再次长按可退出闹钟模式，屏幕②会消失。

▲ 注意事项

- 建议装入3AA电池，电池有临时存储时间和记忆设置的作用，不能作为产品工作电源；若未安装电池，机器断电后，所有设置的时间会被清空，再次使用需重新设置日期和时间。
- 播放收音机时将天线稍拉出并展开，为了最佳调频接收，请将调频天线延长至最长。
- 建议使用不低于2A电流的充电器供电，若采用低于2A电流的充电器，机器可能会因供电不足而自动关机，灭灯，停止播放等异常情况。
- 在进行闹钟或时钟设置过程中，超过5秒内无任何操作，机器会自动确认并保存前面的设置，但不会关机，如需完整设置，请按时间设置/闹钟设置步骤进行操作。
- 当产品工作时，温度会有+3°误差；若不打开灯光，温度正常；产品所处的环境会影响温度显示，以上都是正常现象。

MADE IN CHINA

英文-背面 →

**ASTRONAUT
WAKE UP LIGHT**

Specification

- Model: S9
- Material: ABS, PC
- Power: DC 5V/2A
- Power Supply: Type-c Plug-in
- FM Frequency: 88-108MHz
- Light Brightness: Remote Adjustable (8 levels)
- N.W./G.W.: 360g/470g
- Input Interface: Type-c
- Alarm Groups: 2
- Music Mode: Cell phone connected devices, U disk
- Light Mode: Warm White, Yellow, Red, Green, Blue, Purple; Running Horse, Rhythm with Music (remote control can be switched)
- Size: About 121x120x136 mm

Functions

- USB plug-in use
- Eye protection white light, RGB light, a variety of light modes on
- Double alarm clock timing
- Music function, support U disk play back
- Delayed sleep-aids songs, 6 kinds of built-in sleep-aid music
- Temperature function (Automatic switching of °C/°F according to different environments at home and abroad)
- LED HD display: screen display time, day of the week, temperature, function icons
- FM radio function (88-108MHz)
- Infrared knob control (short press to suspend/long press to cancel, volume, time, date, radio channel)

Packing List

- 1 X Wake Up Light (Not Included Batteries)
- 1 X USB Charging Cable
- 1 X User Manual
- 1 X Remote Control (Not Included Batteries)
- 1 X Certificate

Time setting

1. Short press ① to enter year, month, day, hour and minute settings respectively. First, short press ② to enter the “Year” setting, and rotate ④ to adjust; then short press ② to enter the “Month” setting, and rotate ④ to adjust; Next, use the same steps to complete the day, hour and minute settings; long press ③ to complete the settings/exit the settings.
(Note: When you set a certain time period for over than 5 seconds without any operation, the previously completed settings will be canceled automatically and jump back to the pre-setup screen. Short press ② again will return to the “Year” setting automatically, and then set the month, day, hour and minute in turn)

Product Features

Remote Control Function

Sleep aid mode setting

- Short press ② to cycle white noise, long press ② to cycle single song, supply 6 sleep aid white noise to choose;
- Pause/exit sleep mode: short press ③ to pause, long press ③ to exit;
- In sleep aid mode, short press ④ or remote control ④ to switch white noise; rotating ⑤ or remote control to press ④/-④ to adjust volume level;

Alarm clock setting

Alarm 1: Short press ① to turn on the hour, minute, alarm music (S-01~S-03), and alarm volume (U-1~U-5) interface settings. First, short press ② to enter the “hour” setting, rotate ④ to adjust; then short press ② to enter the “minute” setting, rotate ④ to adjust; Next, use the same steps to complete the alarm music selection and alarm volume settings, long press ③ to complete the settings/Exit setting. (Note: When you are in a certain interface settings, more than 5 seconds without any operation, the previous completed settings will be canceled automatically and jump back to the pre-setup screen. Short press ② again will return to the “hour” settings automatically, and then turn on minute, alarm music selection, alarm volume settings.)

Alarm 2: short press ② to enter the alarm 2 mode of operation:
1. Alarm ringing state: when the bell rings, the lights will turn on at the same time, the volume will get louder and louder, the bell will stop after 1 minute (a total of 3 times ringing, each gap of 5 minutes);
2. Snooze mode: when the bell rings, short press ②, you can enter snooze mode, the bell stops, the lights on for a long time, the screen ② lights up and flashes; 10 minutes later it rings again, repeat the operation to enter snooze mode again;
3. Close/Exit the alarm: long press ② to close the current alarm or close it remotely, long press again to exit the alarm mode, the screen ② will disappear.

Caution

- It is recommended to install 3 AAA batteries, the batteries have the role of temporary storage time and memory settings, can not be used as a working power supply; if the batteries are not installed, after the machine is powered off, all settings will be cleared, and the date and time need to be reset when use again.
- When playing music, please extend the antenna to the antenna slot. For best FM reception, please extend the antenna to the full length.
- If the remote control is not used for more than 24 hours, the machine may be insufficient power supply and lead to shutdown, lights out, stop playing and other abnormal conditions.
- In the process of time or alarm setting, no operation for more than 5 seconds, the machine will automatically return to the previous setting, but will not execute it. For complete setting, please follow the steps of time setting/alarm clock setting.
- When the product is working, the temperature will have +3° error; if the lights are not turned on, the temperature is normal; the environment in which the product is located will also affect the temperature display, the above is normal.

MADE IN CHINA

350.00 mm

100.00 mm

FCC Warning:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator and your body.